



21 January 2015 / 21 janvier 2015

## IOTC CIRCULAR 2015-006 / CIRCULAIRE CTOI 2015-006

Dear Sir/Madam,

### SUBJECT: PROVISIONAL AGENDA FOR THE 19TH SESSION OF THE COMMISSION

Please find attached the provisional Agenda for the 19<sup>th</sup> Session of the Commission, which will be held in Busan, Republic of Korea from 27 April to 1 May 2015.

Madame/Monsieur,

### SUJET: ORDRE DU JOUR PROVISOIRE DE LA DIX-NEUVIEME SESSION DE LA COMMISSION DES THONS DE L'OCEAN INDIEN

Veuillez trouver en pièce jointe l'ordre du jour provisoire de la 19<sup>ème</sup> session de la Commission des thons de l'Océan Indien, qui se tiendra en Busan, République de Corée, les 27 avril au 1<sup>er</sup> mai 2015.

Yours sincerely / Cordialement

Mr. Rondolph Payet  
Executive Secretary / Secrétaire exécutif

#### Attachments / Pièces jointes:

- Provisional Agenda / Ordre du jour provisoire

#### Distribution / Destinataires

**IOTC Members/ Membres de la CTOI:** Australia/Australie, Belize, China/Chine, Comoros/Comores, Eritrea/Erythrée, European Union/Union européenne, France (Territories/DOM-TOM), Guinea/Guinée, India/Inde, Indonesia/Indonésie, Iran (Islamic Rep of/Rép. islamique d'), Japan/Japon, Kenya, Rep. of Korea/Rép. de Corée, Madagascar, Malaysia/Malaisie, Maldives, Mauritius/Ile Maurice, Mozambique, Oman, Pakistan, Philippines, Seychelles, Sierra Leone, Somalia/Somalie, Sri Lanka, Sudan/Soudan, United Rep. of Tanzania/Rép.-Unie de Tanzanie, Thailand/Thaïlande, United Kingdom/Royaume-Uni, Vanuatu, Yemen/Yémen.

#### Chairperson IOTC / Président de la CTOI

**Cooperating Non-Contracting Parties/ Parties coopérantes non-contractantes:** Djibouti, Senegal/Sénégal, South Africa/Afrique du Sud.

**Intergovernmental organisations & Non-governmental organizations / Organisations intergouvernementales et non-gouvernementales**

Copy to/ Copie à : FAO

## **PROVISIONAL AGENDA FOR THE 19<sup>TH</sup> SESSION OF THE COMMISSION**

Updated: 20 January 2015

**Date:** 27 April – 1 May 2015

**Location:** Busan, Republic of Korea

**Venue:** TBA

**Time:** 09:00 – 17:00 daily

**Chair:** Mr. Mauree Daroomalingum (Mauritius); **Vice-Chairs:** Dr Ahmed Mohammed Al-Mazroui (Oman) and Mr Jeongseok Park (Rep. of Korea)

1. **OPENING OF THE SESSION** (Host & Chair)
2. **ADOPTION OF THE AGENDA AND ARRANGEMENTS FOR THE SESSION** (Chair and IOTC Secretariat)
3. **ADMISSION OF OBSERVERS** (Chair)

*In accordance with Article VII: 'Observers' of the IOTC Agreement, and Rule XIII: 'Participation by observers' of the IOTC Rules of Procedure, the list of Observers present from FAO Members and Associate Members of FAO, intergovernmental organisations, non-governmental organisations, consultants and experts, will be presented by the Chair.*
4. **UPDATE ON ACTIONS FROM THE 18<sup>th</sup> SESSION** (Chair)
5. **REPORT OF THE 17<sup>TH</sup> SESSION OF THE SCIENTIFIC COMMITTEE** (SC Chair)
6. **REPORT OF THE 12<sup>TH</sup> SESSION OF THE COMPLIANCE COMMITTEE** (CoC Chair)
7. **REPORT OF THE 12<sup>TH</sup> SESSION OF THE STANDING COMMITTEE ON ADMINISTRATION AND FINANCE** (SCAF Chair)
8. **PERFORMANCE REVIEW OF IOTC**
  - 8.1 Progress on the implementation of the recommendations of the 1<sup>st</sup> Performance Review Panel (Resolution 09/01 *on the performance review follow-up*) (Chair & IOTC Secretariat)
  - 8.2 Update on progress: 2<sup>nd</sup> Performance Review of the IOTC (Chair & IOTC Secretariat)
9. **CONSERVATION AND MANAGEMENT MEASURES** (Chair & Members)

Noting that in 2014, *The Commission RECALLED its previous decision that the 30 day rule shall continue to be strictly applied for all future Sessions unless otherwise agreed. Specifically, no proposals for new or revised Conservation or Management Measures shall be accepted by the Secretariat for the Commission's consideration, if received after the 30 day deadline. (para 111, S18 report).*

  - 9.1 Current Conservation and Management Measures that require action by the Commission in 2015 and 2016 (Chair and IOTC Secretariat)
  - 9.2 Review of objections received under Article IX.5 of the IOTC Agreement (Chair)
  - 9.3 Proposals for Conservation and Management Measures (Members)
10. **OTHER BUSINESS** (Chair)
  - 10.1 Election of a Chairperson and Vice-Chairperson/s of the Commission for the next *biennium* (Chair and Vice-Chairs)
  - 10.2 Date and place of the 20<sup>th</sup> and 21<sup>st</sup> Sessions of the Commission and of its subsidiary bodies for 2015 and 2016 (Chair)
11. **REVIEW OF THE DRAFT AND ADOPTION OF THE REPORT OF THE 19<sup>th</sup> SESSION OF THE COMMISSION** (Chair)



## ORDRE DU JOUR PROVISOIRE DE LA DIX-NEUVIÈME SESSION DE LA COMMISSION DES THONS DE L'OCEAN INDIEN

Mis à jour: 20 janvier 2015

**Dates:** 27 avril-1<sup>er</sup> mai 2015

**Lieu:** Busan, République de Corée

**Site:** à préciser

**Horaire:** 09:00 – 17:00 chaque jour

**Président:** M. Mauree Daroomalingum (Maurice); **Vice-présidents:** Dr Ahmed Mohammed Al-Mazroui (Oman) et M. Jeongseok Park (Rép. de Corée)

1. **OUVERTURE DE LA SESSION** (hôte et président)
2. **ADOPTION DE L'ORDRE DU JOUR ET DISPOSITIONS POUR LA SESSION** (président et Secrétariat de la CTOI)
3. **ADMISSION DES OBSERVATEURS** (président)  
*Conformément à l'Article VII «Observateurs» de l'Accord portant création de la CTOI et à l'Article XIII «Participation des observateurs» du Règlement intérieur de la CTOI, la liste des observateurs (membres et membres associés de la FAO, organisations intergouvernementales et non-gouvernementales, consultants et experts) sera présentée par le président.*
4. **MISE-À-JOUR SUR LES ACTIONS DÉCOULANT DE LA 18<sup>E</sup> SESSION** (président)
5. **RAPPORT DE LA 17<sup>E</sup> SESSION DU COMITÉ SCIENTIFIQUE** (président du CS)
6. **RAPPORT DE LA 12<sup>E</sup> SESSION DU COMITÉ D'APPLICATION** (président du CdA)
7. **RAPPORT DE LA 12<sup>E</sup> SESSION DU COMITÉ PERMANENT SUR L'ADMINISTRATION ET LES FINANCES** (président du CPAF)
8. **ÉVALUATION DES PERFORMANCES DE LA CTOI**
  - 8.1 Progrès sur la mise en œuvre des recommandations du 1<sup>er</sup> Comité d'évaluation des performances (Résolution 09/01 *Sur les suites à donner à l'évaluation des performances*) (président & Secrétariat de la CTOI)
  - 8.2 Présentation de l'avancement de la Seconde évaluation des performances de la CTOI (président & Secrétariat de la CTOI)
9. **MESURES DE CONSERVATION ET DE GESTION** (président et membres)  
En 2014, «*La Commission A RAPPELÉ que la règle des 30 jours doit continuer à être strictement appliquée pour toutes les sessions futures, sauf décision contraire. Plus précisément, aucune proposition ne sera acceptée par le Secrétariat pour examen par la Commission si elle est reçue après le délai de 30 jours.*» (paragraphe 111 du rapport de S18)
  - 9.1 Mesures de conservation et de gestion courantes exigeant une action de la Commission en 2015 et 2016 (président)
  - 9.2 Examen des objections reçues au titre de l'Article IX.5 de l'Accord portant création de la CTOI (président)
  - 9.3 Propositions de mesures de conservation et de gestion (membres)
10. **AUTRES QUESTIONS** (président)
  - 10.1 Élection d'un président et des vice-présidents de la Commission pour le prochain exercice biennal (président et vice-présidents)
  - 10.2 Date et lieux des 20<sup>e</sup> et 21<sup>e</sup> sessions de la Commission et de ses organes subsidiaires en 2015 et 2016 (président)
11. **REVUE DE LA VERSION PROVISOIRE ET ADOPTION DU RAPPORT DE LA DIX-NEUVIÈME SESSION DE LA COMMISSION** (président)